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Voor de gemeenteraad van : 29/05/2018 

Indiener : Hans Keldermans 

Vraag :  

Enkele vragen omtrent het incident met de geweigerde handdruk tijdens een 

huwelijksceremonie. 

Toelichting : 

Een tijdje terug was er opschudding rond een incident waarbij kandidaat-

trouwers weigerden de schepen een hand te geven tijdens de ceremonie, waarop 

de schepen weigerde het huwelijk te voltrekken. 

Na enige commotie is de trouwpartij uiteindelijk enkele dagen later voltrokken 

door de burgemeester. Wettelijk kan men dit immers niet weigeren.  

Alhoewel wij de beslissing van de schepen begrijpen en steunen moeten we toch 

opmerken dat de bestuurders, op termijn, slechts oogsten wat gezaaid is. 

Reeds jarenlang wordt een beleid gevoerd dat, op alle niveau´s, een archaïsche 

Islam ondersteund. Via o.a. subsidies aan verenigingen waarvan de 

verantwoordelijken openlijk een starre interpretatie van de Islam belijden en 

uitdragen wordt radicalisme bevorderd. In feite organiseert en subsidieert de 

overheid een zelfgekozen apartheid. Dan moet men uiteindelijk niet verwonderd 

zijn als radicalisme zich in de openbare ruimte zich steeds meer openlijk 

manifesteert. 

Om specifieke incidenten zoals tijdens de bewuste trouwpartij te vermijden 

beloofde het stadsbestuur een kennisgevingsdocument aan te maken dat zou 

voorgelegd worden aan kandidaat-trouwers. In dit document zou gestipuleerd 

worden wat de geplogenheden zijn bij een trouwpartij in Mechelen. De 

kandidaat-trouwers zouden hiermee moeten instemmen als voorwaarde voor een 

trouwceremonie in Mechelen. Maakt men hier concreet werk van? 

Ook stellen wij ons vragen bij de dag  waarop de ceremonie uiteindelijk werd 

voltrokken. Vrijdag 11 mei, de dag na Hemelvaartdag was een officiële brugdag 

voor de Mechelse ambtenaren. Enkele ambtenaren werden toch opgetrommeld 

om alsnog de klus te klaren. 

Vragen:  



Waarom moest de uiteindelijke ceremonie op vrijdag 11 mei doorgaan? 

Wat is de stand van zaken met de concrete uitwerking van het 

“kennisgevingsdocument”?  

    

           


